

《单词百科:grueling是什么意思?grueling怎么发音?grueling的解释和用法》

英语单词grueling是什么意思?grueling怎么读?grueling怎么发音?简答网为您整理了grueling的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



grueling怎么读

grueling的读音: ['grʊ ə lɪ ŋ]

grueling的意思

- 1、adj.紧张的, 激烈的, 使极度疲劳的;
- 2、adv.紧张地, 激烈地;

grueling的近义词

- 1、**arduous** adj.努力的;艰巨的;难克服的;陡峭的;

- 2、**backbreaking** adj. (体力劳动) 艰苦繁重的, 累死人的;
- 3、**demanding** adj. 费时的; 劳神的; 苛刻的; 要求很高的;
- 4、**exhausting** adj. 使耗尽的, 使人精疲力竭的;
- 5、**gruelling** adj. 严厉的; 使人筋疲力竭的, 使极度疲劳的;

grueling 的双语例句

1、War was grueling and oppressive and frustrating and uncomfortable, but one had friends.

战争虽然严酷, 暴虐, 富有破坏性, 给人带来灾难, 但它却使人从中得到知心朋友.

2、But the conditions can be grueling.

但是, 工作条件恶劣.

3、His grueling schedule is just one not-so-subtle hint of what he expects from employees.

他总是排得满满的日程, 就不太隐晦地暗示出他对手下员工的期望.

4、Facing grueling employment competition, university graduates may produce all kinds of psychological problems.

大学毕业生面对激烈的就业竞争, 容易产生各种心理问题.

5、The two confronted one another, and despite a grueling battle, Lah lost.

愤怒的拉决定向索洛姐弟复仇.

6、For the next grueling year, I'll be your homeroom teacher.

在接下来辛苦的一年, 我将是你们的班主任.

7、The recruits were put through a week of grueling endurance tests.

新兵要接受为期一周艰苦的耐力测试.

8、I rode beside the stopped cars for mile after grueling mile.

我在停下来的车阵旁费力地骑过一英里又一英里.

9、 You reach your goal after grueling hours of sweat and pain.

在不知流了多少汗、吃了多少苦后实现了目标.

10、 Over the next few months he underwent a grueling regimen of chemotherapy.

随后的几个月里,他经受了极度疲劳的化疗.

11、 The Hawaii Ironman is even more grueling.

夏威夷铁人三项赛就更艰巨了.

12、 Was it as physically grueling to shoot those scenes as it appeared?

在拍摄那些打斗逃生场景的时候,是不是真的像演的那么混乱?

13、 Nursing school was grueling, especially for someone who'd never used a computer.

护理学校很苛刻,尤其是对某些从来没用过电脑的人.

14、 Despite a grueling daily schedule of physiotherapy, the outlook remained bleak.

尽管每天都严格坚持物理治疗,前景还是令人担忧.

15、 Fox : I think it was more grueling on the crew.

影响最大的肯定是剧组人员了.

以上是简答网为您整理的grueling怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于gruel

ing的用法、grueling的释义

、grueling的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/grueling>